
 

Bestyrelsesmøde den 8.3.2025 kl. 13.00 / Saltum Strandpark 
Mødested: Anker Bagger, Stenrev 1 

REFERAT 

Dagsorden 

1. Indledende kaffe 
Karsten havde sikret en indledende gang smørrebrød og Anker havde lavet god kaffe. 

 
2. Seneste nyt fra bestyrelsen v. alle 

Lidt dialog om aktiviteterne på det tidligere Saltum Strandcamping. Flemming orienterede 
om at han var blevet kontaktet vedr. oprettelsen af grundejerforening på det tidligere 
Saltum Strandcamping. Flemming havde givet input og fif videre. 

 
3. Solvejen v. Flemming  

Projektet med overdragelsen af Solvejen til Jammerbugt Kommune er nu fuldt afsluttet. 
Stor tak til Flemming for indsatsen. Det er godt at få det afsluttet på god vis. 

 
4. Økonomi status d.d. v. Karsten 

Der er ialt ca. 150.000 kr. i indeståender på foreningens konti efter at vores del af 
asfalteringen af Solvejen er betalt.  

 
5. Regnskab 2024 v. Karsten 

Regnskab rundsendt til bestyrelsen forud for mødet. Regnskabet udsendes med 
invitationen til årets generalforsamling. 
 

6. Generalforsamling 2025 26. april v. alle 
Der var medsendt udkast til dagsorden til dagsordenen til bestyrelsesmødet. Udkastet blev 
drøftet og nødvendige tilretninger lavet. Niels tilretter og rundsender opdateret forslag til 
godkendelse i bestyrelsen således at invitationen kan komme rettidigt ud. 
Caféen er reserveret og at skriftlig tilmelding foretages til Karsten via mail i invitationen. 

 
7. Interne veje og grøfter samt træer på fællesarealer v. Flemming og alle 

Flemming og Karsten orienterede om forskellige tiltag ift til foreningens fællesarealer og 
 forskellig nødvendig oprydning og fældning der vil ske hen over foråret og frem mod den 
 aftalte arbejdsdag. 

 
8. Kommende arbejdsdag (10. Maj 2025) v. alle 

Pølsevogn er bestilt.  
Detailplanlægning gennemføres efter årets generalforsamling. 
 

9. Evt. 



Flemming orienterede om det fortsættende forløb vedrørende opfyldelse af de betingelser 
der er givet i forbindelse med etablering af telemast i krydset mellem Solvejen og Saltum 
Strandvej. 
 
Flemming orienterede om krav fra banken på persondata på bestyrelsesmedlemmer og at 
det er trediepart der indsamler og opbevarer disse. Vi har kendskab til andre banker der 
enten ikke kræver dette eller alternativt selv opbevarer disse persondata. Bestyrelsen 
ønsker ikke at udlevere persondata til trediepart. Yderligere udvikling afventes.  
 
/Niels Vendelboe 14. marts 2025 

 
 


